
  
 
Protokoll fört vid styrelsemöte måndag 20 januari 2025 
Plats: klubbhuset, la Marquesa. 
Närvarande: Leif Dahlstrand (LD), Ingrid Ek (IE), 
Ingrid Elofsson Svensson (IES) (på länk), Bente Hansen (BH) Lennart Leiris (LL), 
Bertil Övgård (BÖ) 
Frånvarande: Lars Garneij (LG) 
 
Mötets öppnande  
BÖ öppnade mötet. 
 
Föregående protokoll 
BÖ har kontakt med Per Lindqvist ang tryck av flyers. 
Protokollet godkändes och lades till handlingarna. 
 
Ekonomi 
IES presenterade det ekonomiska läget samt resultat för 2024 -  
+ 3266 e. 
Det har uppstått problem med banken igen. Tävlingsavgifter som betalats i 
terminalen har inte kommit in på kontot. Ett befintligt dokument hos banken 
med nytt datum och nya signaturer krävdes vilket har lämnats in och nu 
fungerar det igen. 
Ett nytt liknande dokument måste lämnas in om fem år, dvs i december 2029. IE 
sammanställer en rutin för detta. 
 
Tävlingar 
LL informerade om läget. 400 st färre startande under 2024 jämfört med 2023.  
BÖ ser över hemsidan och uppdaterar betr tävlingsprogram och sponsorer. 
 
Lunchen 
BH tar fram matsedel för mars snarast. 



Restaurangen är klar att servera mat kl 14. Det blir problem om de får vänta och 
spelet tar för lång tid. LL påminner om detta i mailet inför tävlingar samt BÖ 
påminner om detta vid maten. 
 
Medlemmar 
Information från LL. Vid årsskiftet hade vi ett tapp på 43 st medlemmar jämfört 
med förra året då vi tappade 27 st.  
Nya medlemmar från årsskiftet 17 st. 
Diskussion fördes ang medlemskö med anledning av att färre startade förra året 
jämfört med året tidigare. Beslutades att  släppa in samtliga som står på kö. 
 
Sponsring  
LD informerade om läget. Någon f d sponsor finns med i flödet på hemsidan. BÖ 
ser över och tar bort. 
LD kollar sponsringen från Rodrigez samt kontaktar någon försäkringsmäklare 
för förfrågan om sponsring. 
 
Hemsidan och Facebooksidan  
Beslutades att byta namn på Facebooksidan till ”Scandinavian Golf Club 
Torrevieja” (tidigare Scandinavian Golf Club). Detta för att lättare hitta oss. Vi 
kommer även att kunna hittas på Per Lindqvists fb-sida ”Golf i Torrevieja”. LL 
ansvarar för att info om våra tävlingar läggs in där varje tisdag. 
Beslutades att släppa in samtliga intresserade på vår fb-sida, dock ej företag. 
 
Årsmötet 29 mars 
BÖ presenterade kallelse/dagordning vilken läggs ut senast fem veckor före. 
BÖ tar kontakt med valberedningen - flera står på omval. 
Kostnaden på 400 e för musiken godkändes (budget 300 e). 
IE kontaktar Boel Wallin för mer info ang kostnader mm samt gör förslag på vilka 
som ska bjudas. 
 
Övriga frågor 
En resa till Jumilla med vinprovning planeras till mitten/slutet av mars. IE 
återkommer med information. 



Diskussion fördes om behovet av golfvärd på morgonen. Styrelsen tar beslut 
inför varje tävling via styrelsens fb-grupp.  
 
Nästa möte 
Måndag 17 februari efter golf och mat.  
Uppdrogs åt samtliga att tills dess fundera på vilken färdriktning klubben ska ha. 
 
Avslutning 
Mötet avslutades. 
 
 
 
Vid protokollet:      
 
Ingrid Ek      Bertil Övgård 
Sekreterare      Ordförande 
     
 
 
 
 
 
 
 
 
 


